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Abstract (en)
The invention relates to a method of compensating the torque at the drive of a pilger mill roll stand, in particular a cold pilger mill roll stand, moved
backwards and forwards linearly via a crank mechanism. In order to avoid hitherto existing disadvantages and to provide compensation for torque
which reliably and with little constructional outlay avoids generator operation of the motor of the driving apparatus, i.e. torque acting on the motor
in the direction of rotation of the motor, it is proposed that the speed curve of the crank mechanism, determined by calculation from the kinematic
dimensions, the moving masses and the external loads, be fed to the drive motor as the set point speed curve.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Drehmomentausgleich am Antrieb eines über einen Kurbelbetrieb Linear hin- und herbewegten
Walzgerüstes eines Pilgerschrittwalzwerkes, insbesondere Kaltpilgerwalzwerkes. Um bisher bestehende Nachteile zu vermeiden und einen
Drehmomentausgleich zu schaffen, der den Generatorbetrieb des Motors der Antriebseinrichtung, also in Motordrehrichtung auf den Motor
wirkende Drehmomente, sicher und mit geringem Bauaufwand vermeidet, wird vorgeschlagen, daß dem Antriebsmotor der aus den kinematischen
Abmessungen, den bewegten Massen sowie den äußeren Lasten rechnerisch ermittelte Drehzahlverlauf des Kurbeltriebes als Soll-Drehzahlverlauf
vorgegeben wird.
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